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  Zápis 3. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  

konané dne 14.4. 2015 v Praze na Strahově  
 
přítomni:   J. Boháč , P. Bednář, M. Doktor , P. Šebesta, P. Mokrý 
hosté:        P. Hottmar , Z. Krpata, T. Ježek 
omluveni: P. Náprstek 
 

  
1.  STK   

 

□ 

 

Úkol 1/2/15 byl splněn: Z. Krpata připravil  pro oddíly ke zveřejní na www.kanoe.cz informaci o aktuálním 

stavu příprav MČR 5 km v nové lokalitě u mosteckého autodromu. Smlouva s pořadatelem bude podepsána 

v Račicích při I.NZ.                                                                                                            
 

□ 

 

Úkol -2//15 byl splněn –  Z. Krpata dodal na sekretariát nová pravidla v kroužkové vazbě v počtu 120 kusů, 

včetně informací k sezóně 2015.  Kompletní řády jsou též k dispozici ke stažení a vytištění na webu kanoe.cz 

Sekretariát rozeslal do oddílů nová pravidla včetně připomínek k zásadním novinkám v pravidlech, současně 

byly s pravidly distribuovány v jedné zásilce na oddíly vstupenky na ME a plakát k ME.                                                                     
 

□ 

 

Příprava nové registrace členů ČSK - v souladu s předpokládaným budoucím využitím registračního SW ČOV 

nebo ČUS navrhla STK výboru registraci členů ČSK v jednotném formátu v Excelu s tím, že přihlášky nových 

členů budou zasílány na sekretariát ČSK. Konkrétní postup projednají a v písemné podobě předloží ke 

schválení ve výboru Krpata, Vávra, Mokrý.  
 

□ 

 

Příprava I.NZ - Z.Krpata informoval výbor o aktuálním stavu příprav I. NZ. 21. – 22.4 v Račicích podle 

požadavků reprezentace.  Je v kontaktu se sport centrem Račice, požadavky průběžně předává Z. Peckovi, 

váha, kamera a další potřebná technika je v Račicích připravena. I. NZ se zúčastní též parakanoisté 

zaregistrovaní v ČATHS (Krakovičová) ve vloženém závodě. Start na 200m bude v úterý 21.4. ve 12:30. Pak 

výbor rozhodne o jejich startu na ME.  
 

□ 

 

Nominace rozhodčí na OH 2016 - Výbor projednal a schválil nominaci Hany Charvátové, jako mezinárodní 

rozhodčí na LOH 2016 v Riu. ICF požaduje  na národních federacích nominaci nahlásit do 15.4. 2015.         

                                                                                         Ú-1/3/15:P.Mokrý                                                                                                                                                  

                                                                                                     T: 15.4. 2015 
 

□ 

  

  

Možnosti internetových televizních přenosů ze závodů - J. Boháč informoval výbor o nabídce ČT a dalších 

společností na výrobu televizních přenosů ve formě streamu. P. Šebesta projedná nabídku se S.Ježkem, 

svazovým IT specialistou, a zahájí jednání s možnými dodavateli. Při rozhodování bude hlavním kritériem 

cena-výkon. Bude-li nabídka vyhovovat, bude pak využito při M-ČR. 
  

□ 

 

Příprava II.NZ 16. – 17.5 - Z. Krpata již obdržel předběžnou přihlášku od slovenského svazu. Startovat budou 

slovenští závodníci ve věkových skupinách mládeže.   
  

□ 

 

Pravidla odměňování rozhodčích na hlavních závodech SRK ČSK - Výbor projednal a schválil návrh na 

odměňování rozhodčích. Cestovné bude vypláceno jako dosud  v souladu se směrnicí Českého svazu kanoistů  

ze dne 7.9.2010, stravné podle § 176 odst. 1 zákoníku práce, při výjezdu déle než 18 hodin 190 Kč s tím, že 

ošatné  se zvyšuje 360Kč/den. Připravit realizaci nových sazeb s Komisí rozhodčích.  

                                                                                         Ú-2/3/15:P.Mokrý                                                                                                                                                  

                                                                                                     T: 15.4. 2015 
 

 

 

 2. 1.    SCM, Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□  Úkol 3/2/15 byl splněn - P.Hottmar Před zahájením prvního běhu výcvikového tábora na Obozu  projednal 

s vedoucím J.Andrlíkem otázky bezpečnosti a poučení účastníků soustředění a rozdělení odpovědnosti za 

sportovce mezi trenéry jednotlivých skupin. P.Hottmar současně informoval, že první kemp běží bez problémů. 

Účastněno 85 závodníků. Již se připravuje II. akce, zahájení 2.5. 
  

□ P.Hottmar informoval o administrativě SCM a SpS, o podpisování smluv.  Oddíly, které mají administrativní 

záležitosti v pořádku, začaly postupně čerpat částky na přípravu. 
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3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 

       RDS 
 

   

□ 

 
 

Příprava reprezentantů - P.Hottmar informoval o jarní přípravě reprezentantů, která probíhá bez problémů, podle 

plánu. V rámci RSC proběhlo testování mladých závodníků v posádkách K2 1000m. Výbor vzal informaci o 

přípravě reprezentace na vědomí. Tréninkové startovací zařízení v Račicích je v provozu a závodníky využíváno. 
 

□ Smlouvy ČOV – ČSK k účasti na Evropských hrách 2015 v Baku - Smlouvy připraveny k podpisu. Všichni 

nominovaní podepíší smlouvy po I. NZ. P. Hottmar vysvětlil postup výběru doprovodu na celkem 5 míst. Pro 

závodníky připravil k podpisu formuláře ve více variantách jmen, aby mohly být hned na NZ podepsány 

nominovanými (závazek sportovců ve věci dopingu, Eligibility Conditions Form, seznamy účastníků kvůli 

akreditaci na EH). 
 

□ Příprava k výjezdům RD v sezóně 2015 - P. Hottmar informoval o přípravě výjezdů na mezinárodní soutěže -  

Výprava na SP Duisburg navýšena na 23 osob. J.Boháč informoval, že na MS 2015 do Milána vyšle ČSK C1 

ženy i C2 ženy, jako splnění výzvy ICF pro všechny národní federace, pro zvýšení koeficientu účasti žen, 

k rozhodování MOV o zařazení sportů do programu OH od 2024 dále.  
   

□ Smlouvy ČSK s reprezentanty – text smluv pro rok 2015 je hotový, připravují se k podpisu smluv s 

reprezentanty na dobu určitou do 31.3 dalšího roku.     

                                                                                               Ú- 5/1/15:  P.Hottmar 

                                                                                                             T: konec března 2015  - nový termín 22.4. 
 

□ Úkol -4/2/15 byl splněn. Výbor projednal základní rámec rozpočtu na rok 2015, P. Hottmar připraví na příští 

jednání rozpočet na obou družstev -  RDS a RDJ                    Ú-3/3/15: P.Hottmar 

                                                                                                              T:  12.5. 2015        
                                                                                                               

RDJ  

□  Příprava MRJ Piešťany – P.Hottmar informoval že byla odeslána předběžná přihláška. Jmenovitá přihláška 

bude pořadateli odeslána po závodě ČP 16. A 17. května.  
 

□   

RDM  

□ Úkol -5/2/15 byl splněn. Výbor projednal základní rámec rozpočtu 2015, T. Ježek připraví na příští jednání 

položkový rozpočet RDM v rámci určené části, včetně návrhu na nákup materiálu v roce 2015  

                                                                                                   Ú- 4/3/15: T.Ježek 

                                                                                                                T:  12.5. 2015        
  

□ Výjezdy na mezinárodní soutěže - T. Ježek informoval o přípravě výjezdů na mezinárodní soutěže. Na ME ve 

Slovinsku je plánovaná účast 12osob včetně juniorů, MS Györ 14 osob včetně juniorů,  SP v Brandenburgu se 

koná v termínu M-ČR, proto zde budou startovat pouze specialisté maratónci K1 Hrochová a C2 Luňáček a 

Dubský (C2 s podmínkou 50% spoluúčasti). Výbor schválil předběžnou přihlášku. 
   

□ P. Bednář navrhl kandidovat na pořádání některé budoucí významné světové nebo evropské soutěže 

v maratónu. Výbor doporučil jednat s Labe Arénou, nebo tradičním pořadatelem kanoistickým klubem v Týně 

nad Vltavou. P. Bednář připraví návrh.                                    Ú- 5/3/15: P. Bednář 

                                                                                                               T:  12.5. 2015        
  

□ Výbor vzal na vědomí písemně avizovaný výjezd členů oddílů na vytrvalostní závody do Amsterodamu. Jedná 

se o start za klub, nikoli za ČSK. Doručený seznam bude uložen na sekretariátu.                                                                                                              

 

 Různé 
 

□ 

 

 

Úkol 9/4/14 trvá - záměr uspořádání výstavy o kanoistice v oblastním muzeu v Olomouci, jmenování garanta 

za SRK ČSK. Výbor nadále hledá ochotného zájemce, který by plnil roli garanta za SRK. (Plzeň) Aleš Verner 

nabídl zapůjčit do expozice opravené historické lodě. S organizátorem výstavy zatím koordinuje činnost P. 

Mokrý.  
 

□ Úkol 6/2/15: byl splněn. Česká společnost tělovýchovného lékařství a lékařská komise ČOV vyzvala 

sportovní svazy k popsání současného stavu v oblasti vyžadování preventivních lékařských prohlídek. Popis 

současného stavu v sekcích SRK, KDV a VT zpracovali sekretáři sekcí.  
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□ 

 

Úkol 6/2/15 splněn. Distribuce plakátů ME 2015 zajištěna. Všem oddílům byl 1 kus plakátu poslán v obálce 

spolu s novými pravidly a vstupenkami na ME pro členy oddílu. Další distribuce proběhne při I.NZ v Račicích 

21. a 22. dubna. Zbývající část bude distribuována oddílům při M-ČR na dlouhé tratě v Mostě 25.-26. dubna. 
 

□ 

 

Informace z kongresu ECA – J Boháč informoval, že ČSK dosáhl na kongresu konaném v Sofii velký 

diplomatický úspěch, když Jaroslav Pollert, předseda Sekce kanoistiky na divokých vodách a  čestný předseda 

Českého svazu kanoistů, byl zvolen viceprezidentem evropské kanoistiky.       
  

□ 

 

Granty na údržbu majetku ČSK – J.Boháč informoval, že J. Heller podal na Magistrát hlavního města Prahy 

žádost o grant na opravu střechy na Císařské louce. Obdobná žádost bude podána na MÚ Praha 5. J. Boháč   

informoval výbor o požáru v kempu na Skalici a o uplatnění pojistky k likvidaci škody.  
 

□ 

 

 Revize chybně zakreslené hranice pozemku na Skalici – podána informace o aktivitách vlastníka parcely  

sousedící s pozemkem ČSK, k vyjasnění a zápisu správné hranice pozemku. J.Heller zajistí zaměření parcely 

ČSK k odstranění případného nepřesného zákresu pozemků v digitalizovaných katastrálních mapách.  

                                                                                                            Ú- 6/3/15: J. Heller 

                                                                                                                         T:  12.5. 2015        
 

□ Souhlas MŠMT s převodem části majetku ze svazů (ČSK a ČVS) na NOC – Z důvodů průtahů MŠMT 

s vydáním souhlasu s převodem se připravuje převod státním příspěvkem nezatížené části majetku v Račicích 

na Národní olympijské centrum vodních sportů. Po udělení souhlasu MŠMT bude převedena na NOC též 

zbývající část majetků. Postup probíhá v součinnosti s ČVS a ČOV. 
 

□ Obec Račice a stavba obecní kotelny – Podána informace o záměru obce Račice, které požádala vlastníky NOC 

Račice o nájem pozemku s právem provedení stavby. Smlouva NOC s obcí bude obsahovat ustanovení, kterým 

NOC získá jiné potřebné pozemky výměnou za nájem pozemků obci 
 

□ Investice v NOC v Račicích – opět probíhá příprava územně-stavebního řízení, a výběrová řízení na investiční 

akce v rámci modernizace areálu z prostředků státního rozpočtu 2015 a 2016. V plánu je dostavba ubytovny, 

části nové loděnice, úprava staré loděnice a rekonstrukce tribuny.   
 

□ 

 

Labe aréna Ústeckého kraje – podána informace o přípravě VH LA, která bude volit výbor. Členové LA, 

kterými jsou Ústecký kraj a NOC vodních sportů, připraví kandidáty. Z členů ČSK je P.Šebesta je kandidován 

do výboru Labe arény za NOC. 
 

□ Příprava ME 2015 v Račicích - P.Šebesta informoval výbor o aktuálním stavu příprav ME. Potvrdil, že vše 

zásadní je zajištěno, a komentoval některé problematické oblasti - akreditace účastníků, komplikace v dopravě 

(objížďky v Litoměřicích), nedostatečná spolupráce s komisí paracanoe ICF. Při ME bude pracovat 50 

rozhodčích včetně JURY. Celkem musí OV obstarat cca 1200 osob. Státní dotace je k dispozici, financování 

akce bude vyrovnané. Probíhá intenzivní příprava medializace akce. 
 

□ Financování ČSK ze státního rozpočtu 2015 – J.Boháč informoval, že ČSK obdržel rozhodnutí MŠMT o dotaci 

z programu V. ve stejné výši, jako v roce 2014. J. Boháč informoval výbor dělení částky mezi sekce podobně 

jako v loňském roce. Bude projednáno na Výboru ČSK. 

  

□  Spolupráce ČSK s FTVS – SRK ČSK pomáhá FTVS (Milan Bílý) se zajištěním trenérů a členů realizačního 

týmu RD jako lektorů na FTVS – v této roli působí  M.Doktor, P.Hottmar, Z.Krpata, D.Vrbický. 
 

□ Prodej knihy 100 let kanoistiky – diskutována doprodej knihy 100 let kanoistiky v Českých zemích uložené 

v nakladatelství Olympii. Po projednání rozhodnuto 400 kusů nabídnout do obchodní sítě za cenu 300,-Kč při 

standardních obchodních podmínkách (40% z ceny jde prodejci). Část publikací zůstane v Olympii na e-shopu 

a část zůstane pro potřeby svazu.   

  .  

  

  

  

   

Zapsal: P. Mokrý          

      

 

Příští schůze koná 19.5.2015 


